

I/We prayerfully intend to give \$ _____ for the Restoration of the Church Building of the Chinese United Methodist Church.

我/我們 願意捐助 \$ _____ 予三藩市華人聯合美以美會作樓宇內外翻新工程，歸榮上帝之用。

(Please make check payable to "Chinese United Methodist Church")

(Check only one 請於 加 'X')

每週 Weekly 每月 Monthly 每季 Quarterly

一次過 One-time donation

I/We understand that the commitment may be increased or decreased as circumstances change during the year.

我/我們 所作的捐款承諾可能會因實際情況的改變而有所增加或減少。

Pledge Card 信心認獻咭

Date 日期：

Name		姓名	
Address			
City			
State		Zip	
Email:		Tel:	
Signature:			

I/We prayerfully intend to give \$ _____ for the Restoration of the Church Building of the Chinese United Methodist Church.

我/我們 願意捐助 \$ _____ 予三藩市華人聯合美以美會作樓宇內外翻新工程，歸榮上帝之用。

(Please make check payable to "Chinese United Methodist Church")

(Check only one 請於 加 'X')

每週 Weekly 每月 Monthly 每季 Quarterly

一次過 One-time donation

I/We understand that the commitment may be increased or decreased as circumstances change during the year.

我/我們 所作的捐款承諾可能會因實際情況的改變而有所增加或減少。

Pledge Card 信心認獻咭

Date 日期：

Name		姓名	
Address			
City			
State		Zip	
Email:		Tel:	
Signature:			